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P R O T O K Ó Ł  Nr XXXVI/22 

 

z XXXVI sesji nadzwyczajnej 

Rady Gminy Wręczyca Wielka 

 

z dnia 31 stycznia 2022 r. 

 

 

 

Tematyka sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca    

Wielka na lata 2022-2029. 

5. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  

 

 

Rada  Gminy  Wręczyca  Wielka  na  XXXVI sesji nadzwyczajnej w dniu 31 stycznia                       

2022 roku podjęła następujące uchwały:         

  

1) Uchwała Nr XXXVI/308/22 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok; 

2) Uchwała Nr XXXVI/309/22 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2022-2029. 

 

 

 

Imienny wykaz głosowań radnych umieszczony jest na stronie podmiotowej Gminy 

Wręczyca Wielka: http://www.bip.wreczyca-wielka.akcessnet.net/ w zakładce: 

Organy/Rada Gminy/Sesje/Imienne wykazy głosowań radnych.  

 

Wykaz głosowania imiennego z sesji Rady Gminy w dniu 31 stycznia 2022 roku stanowi 

jednocześnie załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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RG.0002.1.2022 

P R O T O K Ó  Ł   Nr  XXXVI/22 

 

z XXXVI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka,  

odbytej w dniu 31 stycznia 2022 r. w godz.13.02 –  13.15 

  w sali  widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury we Wręczycy Wielkiej  

_ _  _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _  

 

W sesji udział wzięli: 

-  12 Radnych                        -  wg listy obecności  

-  Pan Tomasz Osiński           -  Wójt Gminy  

-  Pani Magdalena Kasprzak -  Sekretarz Gminy  

-  Pani Barbara Jezior            -  Skarbnik Gminy 

-  Pani Renata Ostojska         -  Radca Prawny  

-  Pan Andrzej Kała               -  Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  

-  Pan Mateusz Wąsiński        - Dyrektor Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych  

 

W sesji uczestniczyła również Pani Maria Polak – Sołtys Sołectwa I we Wręczycy Wielkiej.  

 

Porządek obrad sesji (przyjęty przez Radę Gminy): 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca    

Wielka na lata 2022-2029. 

5. Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy.  

 

Ad. 1. 

           Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant dokonał otwarcia XXXVI sesji 

nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca Wielka, zwołanej na wniosek Wójta Gminy Wręczyca 

Wielka na podstawie art. 20 ust. 3  ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.   

          Pan Przewodniczący stwierdził, iż 27 stycznia 2022 r. wpłynął od Pana Wójta wniosek                  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej i w dniu dzisiejszym ta sesja została zwołana.  

Następnie na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Gminy stwierdził prawomocność 

sesji, w związku z czym Rada Gminy może podejmować prawomocne uchwały. 

W chwili otwarcia obrad - nieobecnych było 4 Radnych w osobach: 

Radna Pani Zomerfeld, Radny Pan Paweł Kocik, Radny Pan Jakub Winecki, Radny Pan Piotr 

Wydmuch. 

Radny Pan Piotr Wydmuch – spóźnienie usprawiedliwione 2 min. 

Radni w osobach: Pani Urszula Zomerfeld, Pan Paweł Kocik, Pan Jakub Winecki - nieobecni 

usprawiedliwieni. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

     Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant przed przystąpieniem do realizacji 

porządku obrad, powitał wszystkich Zgromadzonych wymienionych jak na wstępie oraz 

Sołtysów i Mieszkańców Gminy Wręczyca Wielka. 

 

Ad.2. 

          Przedstawienie porządku obrad. 
 

          Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zapytał Wójta Gminy, który był 

wnioskodawcą zwołania sesji nadzwyczajnej, czy do dzisiejszego porządku obrad chciałby 

jeszcze poczynić jakieś zmiany.   
 

Wójt Gminy Pan Tomasz Osiński poinformował, iż nie ma propozycji zmian. 
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W związku z brakiem propozycji zmian do porządku obrad sesji nadzwyczajnej, 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie porządek obrad XXXVI sesji 

nadzwyczajnej w brzmieniu zaproponowanym przez Wójta Gminy we wniosku o zwołanie sesji. 

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 1 – załącznik nr 2 do protokołu 
 

 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,                   

0 „wstrzymujących się”) przyjęła porządek obrad XXXVI sesji nadzwyczajnej Rady 

Gminy w brzmieniu jak na wstępie. 

 
Ad.3. 

           Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 

           Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zwrócił się do Radnych z zapytaniem, 

czy do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, który Państwo Radni 

otrzymali w formie elektronicznej, będą pytania, czy ewentualnie jakieś propozycje zmian.   
 

Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant zaproponował: 

-  Może ja. Ponieważ zmiany w budżecie przedstawione przez Pana Wójta nie były 

procedowane, jeżeli Pani Skarbnik mogłaby pokrótce objaśnić Radnym te zmiany, za którymi 

będą głosowali, to bardzo bym prosił.   Chodzi przede wszystkim o jedną rzecz, a mianowicie, 

ponieważ w uzasadnieniu które posiadamy, jest bardzo krótkie stwierdzenie, że konieczne                   

jest zabezpieczenie środków finansowych na realizację zadań własnych, prosiłbym, żeby                    

Pani wytłumaczyła Radnym o jakie zabezpieczenie chodzi i z czego było zdjęte oczywiście. 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior wyjaśniła: 

- Główne zmiany, jakie są tutaj przygotowane w projekcie uchwały, dotyczą tego, aby 

zabezpieczyć środki na zakup energii elektrycznej. Do chwili obecnej nie mamy podpisanej 

umowy na dostawę energii elektrycznej. Aby ją podpisać, musieliśmy przygotować ten projekt                  

i znaleźć na to środki. 

Tak jak już Pan Przewodniczący powiedział, żeby znaleźć te środki, trzeba było je ściągnąć                       

z innych Działów, bądź w tym samym Dziale, ale z innych Rozdziałów. 

Druga istotna rzecz, to zabezpieczenie środków na przebudowę drogi gminnej – ul. Strażackiej                       

w miejscowości Wręczyca Wielka, dlatego, że to zadanie miało być skończone i zrealizowane     

w 2021 roku.  W związku z tym, że nie zostało zakończone, a ma być zakończone w tym roku, 

stąd kwota 130 000,00 zł na to zadanie. 

Kolejną istotną zmianą jest zabezpieczenie środków na przebudowę placu zabaw przy Zespole 

Szkolno-Przedszkolnym w Kalei. Tu jest dokładnie taka sama sytuacja jak przy ul. Strażackiej  

w miejscowości Wręczyca Wielka. To zadanie miało być zrealizowane w większości w 2021 

roku, nie zostało, więc środki zostały przeniesione na ten rok. 

Czwarta istotna rzecz, to projekty „Laboratoria przyszłości”, które to środki też miały być 

właściwie wykorzystane w ubiegłym roku. Natomiast ze względu na to, że te środki przyszły 

bardzo późno, ze względu na trudności w zakupie sprzętu do tych laboratoriów, w czterech 

placówkach zostały środki, które muszą być bardzo szybko wydane w tym roku. Stąd też kwota 

100 181,17 zł na realizację w czterech placówkach tych „Laboratoriów przyszłości” znalazła się 

w projekcie zmian do budżetu. 
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Tak jak już Pan Przewodniczący powiedział, żeby pokryć te wydatki - część zostanie pokryta                 

z przychodów, z wolnych środków, w kwocie 299 566,00 zł i z przychodów,                                    

z niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, to są środki                            

z Laboratoriów, to jest kwota  100 181,17 zł. 

Pozostałe  - to środki ściągnięte m.in. z Rozdziału: 

- z Dostarczanie wody – 100 000,00 zł, 

- z Dróg publicznych gminnych – 250 000,00 zł, 

- z Gospodarki gruntami i nieruchomościami – 89 000,00 zł, 

- z Urzędu Gminy – 20 000,00 zł, 

- z Oświaty, z Przedszkoli – 450 000,00 zł, 

- z Oświetlenia ulic, placów i dróg – 30 000,00 zł – z usług remontowych i usług pozostałych,          

te 30 000,00 zł zostało dołożone do zakupu energii.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant podziękował za informację, po czym dodał: 

- Pani Skarbnik, głównie chodzi o to, żeby w jakiś sposób, bo Radni o tym wiedzą, niemniej 

jednak, żeby Mieszkańcy którzy będą nas oglądać poprzez łącza, żeby mieli świadomość, 

dlaczego takie zmiany powstały. Te zmiany powstały głównie po to, aby zabezpieczyć środki na 

oświetlenie, których w wyniku przetargu – brakło i to jest kolosalna kwota. Proszę wymienić tą 

kwotę, która brakła do zabezpieczenia środków na oświetlenie ulic i na zabezpieczenie energii 

elektrycznej dla działania Gminy. 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- W tej chwili to jest prawie 1 mln zł, bo muszę przypomnieć, że w miesiącu grudniu, też 

dokonywaliśmy w projekcie zmian i też taką kwotę dokładaliśmy. Ona okazała się 

niewystarczająca i w tej chwili dokładamy kolejny 1 mln zł. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Czyli całe zabezpieczenie na energię  elektryczną to jest 3 900 000,00 zł ? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Prawie 4 mln zł, tak. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Dokładnie. Żeby była taka świadomość, żeby Mieszkańcy wiedzieli z czego to wynika.                               

Ja miałbym tyle, jeżeli są jakieś pytania z Państwa strony, to bardzo proszę. 

 

Głos zabrali: 
 

Radny Pan Janusz Ogłaza Przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Gminy: 

- Ja mam pytanie – ponieważ zdejmujemy z Oświaty i wychowania, a dokładnie z Przedszkoli - 

z wydatków na wynagrodzenia 450 000,00 zł – to w tej chwili tylko robimy taki zabieg, żeby 

zabezpieczyć sobie środki na co innego, a będziemy te pieniądze musieli oddać w ciągu roku 

budżetowego? Czy jeżeli zdejmiemy te 450 000,00 zł to już nie będziemy musieli do tego 

wracać, żeby dołożyć z powrotem do pensji dla pracowników Przedszkoli? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Będziemy musieli. 
 

Radny Pan Janusz Ogłaza Przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Gminy: 

- Czyli rozumiem, że w tej chwili niejako pożyczamy te pieniądze na potrzebniejsze wydatki,                 

a później będziemy się zastanawiać w jaki sposób te pieniądze zwrócić, tak? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Tak.  
 

Radny Pan Janusz Ogłaza Przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Gminy: 

- Dziękuję. 
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Radny Pan Artur Brodziak: 

- Pani Skarbnik, tu jest kwota 89 000,00 zł zdjęta z wydatków związanych z realizacją zadań 

statutowych – Gospodarka gruntami i nieruchomościami. Co się kryje pod tą kwotą? 
 

Skarbnik Gminy Pani Barbara Jezior: 

- Z tej kwoty możemy na przykład dokonywać wycen lokali, a ponieważ w tamtym roku 

zorganizowane były wyceny lokali i wszystkie właściwie zostały wycenione, więc tą kwotę 

można było ściągnąć z tego paragrafu. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant: 

- Dziękuję bardzo. Czy będą jeszcze pytania? 
 

Innych pytań do projektu uchwały nie zgłoszono. 
 

Wobec powyższego Przewodniczący Rady Gminy odczytał nagłówek projektu uchwały                          

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok, informując, iż całość uchwały jest w brzmieniu 

przekazanym Państwu Radnym, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 
 

Głosowanie imienne nr 2  – załącznik nr 2 do protokołu 
 

W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”, 0 „przeciw”,     

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXVI/308/22 w sprawie zmian w budżecie 

gminy na 2022 rok. 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

Ad.4.  

           Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wręczyca Wielka na lata 2022-2029. 

 

         Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant oznajmił, iż uchwała będąca 

przedmiotem niniejszego punktu, jest pokłosiem wcześniej podjętej uchwały.  

Następnie zapytał, czy do projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029 będą pytania ze strony Państwa 

Radnych. 

 

Pytań do projektu uchwały j/w nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Marek Prubant odczytał nagłówek projektu uchwały               

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata                   

2022-2029, po czym dodał, iż projekt uchwały Państwo Radni otrzymali wraz z załącznikami                

w pełnym brzmieniu, a następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

 

Przebieg głosowania: 

Liczba uprawnionych do głosowania – 15 radnych 

Liczba obecnych – 12 radnych 

Za – 12 

Przeciw – 0 

Wstrzymujących się – 0 

 

Głosowanie imienne nr 3 – załącznik nr 2 do protokołu 
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W wyniku głosowania Rada Gminy Wręczyca Wielka jednogłośnie (12 „za”,  0 „przeciw”, 

0 „wstrzymujących się”) podjęła Uchwałę Nr XXXVI/309/22 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wręczyca Wielka na lata 2022-2029. 

 

(uchwała – załącznik do protokołu) 

 

 

Ad.6. 

            Zamknięcie obrad sesji nadzwyczajnej Rady Gminy. 

 

            W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13:15 Przewodniczący Rady Gminy 

Pan Marek Prubant dokonał zamknięcia XXXVI sesji nadzwyczajnej Rady Gminy Wręczyca 

Wielka,  dziękując wszystkim obecnym za przybycie. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

 

 

 

Protokołowała:                                                               Przewodniczący Rady Gminy                                                               

 

Urszula Rokosa                                                                          Marek Prubant                       


